

Title (en)

Foldable display stand.

Title (de)

Faltbarer Bodenaufsteller.

Title (fr)

Présentoir pliant.

Publication

EP 0291080 A2 19881117 (DE)

Application

EP 88107745 A 19880513

Priority

DE 3715973 A 19870513

Abstract (en)

Foldable display stands are used for the presentation of retail goods. In known display stands, which have inclined containers for the goods, the goods are only accessible from one side of the display stand. The new display stand is intended to allow goods situated in the containers to be accessible from two sides. In order to allow display of the goods on opposite sides of the display stand, there is arranged on the latter a second container (12) for goods which is arranged on the pulling tab of the top wall of the pedestal (3). The top edges of the side walls are each constructed rising towards one another in the manner of a gable. In the display position of the display stand (1), the top wall of the pedestal (3) rests on the top edges (13, 14) of the side walls in such a way that the two containers (2, 12) for goods are arranged on the pedestal (3) rising towards each other in the manner of a roof and each inclined towards the front wall (4) or rear wall (5) respectively. The display stand is suitable for displaying goods in sales rooms. It can be set up, in particular, alone or in a row of several display stands in the centre of wide sales passages. <IMAGE>

Abstract (de)

2.1. Faltbare Bodenaufsteller dienen zur Verkaufspräsentation von Waren. Bei bekannten Bodenaufstellern, die geneigte Warenbehälter besitzen, ist die Ware lediglich von einer Seite des Bodenaufstellers her zugänglich. Der neue Bodenaufsteller soll es ermöglichen, daß die in den Warenbehältern befindlichen Waren von zwei Seiten her zugänglich sind. 2.2. Um die Präsentation der Waren auf gegenüberliegenden Seiten des Bodenaufstellers zu ermöglichen, ist auf diesem ein zweiter Warenbehälter (12) angeordnet, der auf der Zuglasche der Deckwand des Wickelsockels (3) angeordnet ist. Die Oberkanten der Seitenwände sind jeweils giebelartig gegeneinander ansteigend ausgebildet. In Präsentationsstellung des Bodenaufstellers (1) liegt die Deckwand des Wickelsockels (3) derart auf den Oberkanten (13, 14) der Seitenwände auf, daß die beiden Warenbehälter (2,12) dachartig zueinander ansteigend und jeweils zur Vorderwand (4) bzw. Rückwand (5) hin geneigt auf den Wickelsockel (3) angeordnet sind. 2.3. Der Bodenaufsteller eignet sich zur Präsentation von Waren in Verkaufsräumen. Er läßt sich insbesondere allein oder in einer Reihe mit mehreren Bodenaufstellern in der Mitte breiter Verkaufsgänge aufstellen.

IPC 1-7

A47F 5/11; B65D 5/52

IPC 8 full level

A47F 5/11 (2006.01); B65D 5/52 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47F 5/114 (2013.01); B65D 5/5206 (2013.01)

Cited by

EP0608033A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0291080 A2 19881117; EP 0291080 A3 19900613; DE 3715973 A1 19881208; DK 260388 A 19881114; DK 260388 D0 19880511

DOCDB simple family (application)

EP 88107745 A 19880513; DE 3715973 A 19870513; DK 260388 A 19880511